
  

  

 

Årsmelding BirdLife Norge avd. Nordland 

Styret har i perioden bestått av: 

Thomas Johansen, leder 

Martin Eggen, styremedlem og nestleder 

Marianne H Skogsholm, styremedlem og sekretær 

Thorbjørn Aakre, styremedlem og kasserer 

Aleksander L Pedersen, styremedlem 

Styret ble konstituert på første styremøte, og roller som nestleder, sekretær og kasserer ble 

fordelt. 

Styret har videre jobbet ut fra en vedtatt handlingsplan som inneholder hovedmål og delmål, 

samt en ikke utfyllende prioriteringsliste. Det har også vært utarbeidet et årshjul. Det har 

vært gjennomført jevnlige møter, samt møte hvor alle lederne i lokallagene var invitert. 

Selv om det har vist seg nødvendig å justere arbeidet i forhold til utgangspunktet, er styret 

fornøyd med gjennomføringen. Til tross for at en ikke har kommet helt i mål med arbeidet, er 

det lagt et godt grunnlag for organisasjonens videre arbeid. En ser at dokumenter og planer 

vil gjøre arbeidet mer forutsigbart og strategisk, og henstiller til nytt styre å videreføre denne 

ordningen. -Med enda mer involvering av lokallagene! 

BirdLife Nordland har vært godt synlig på sosiale media i perioden, og vi får stadig direkte 

spørsmål fra media om våre meninger om påvirkningen menneskelig aktivitet, i forskjellige 

former, har på livet for naturen generelt, og fuglelivet spesielt.  

Til sammen er det publisert ca 30 saker på våre hjemmesider, og vi har i overkant av 2000 

følgere og like mange som liker siden vår på Facebook. Pr. 31.12.2022 var det 871 

medlemmer i Nordland. 

Videre har styrets arbeid i forhold til høringsinnspill vært koordinert gjennom FNF, med gode 

erfaringer og resultater. Vi har jobbet med, og signert en rekke høringsinnspill gjennom 

denne ordningen. 

I særlig grad ønsker styret og fremheve følgende saker:  

● Oppstart BirdLife Ofoten 

● Havvind i Hadsel 

● Motstand mot landbasert oppdrettsanlegg 

https://docs.google.com/document/d/1WdW_gvXT3Yj8vkB80Mf_6D5iiby98PFbheyQ5W9gdtQ/edit
https://docs.google.com/document/d/1WdW_gvXT3Yj8vkB80Mf_6D5iiby98PFbheyQ5W9gdtQ/edit


Styret har i perioden jobbet med å finne en hensiktsmessig, effektiv og inkluderende 

arbeidsmetode for organisasjonen. Dette er et langsiktig arbeid, og konkrete resultater vil 

være av dynamisk art og gi grunnlag for justeringer av både tiltak og innsats.  

På vegne av styret 

Thomas Johansen 


